
Motie (M 29) “Voorkom wachtlijsten en bouw een blaashal” 

De raad van de gemeente Groningen, in vergadering bijeen op 19 juni 2023, besprekende de
Voorjaarsbrief.

Constaterende dat:
 Na de dip tijdens de coronacrisis verenigingen weer op niveau zijn;
 Er in Groningen een tekort is aan voldoende binnensportaccomodaties;

Overwegende dat:
 De oplossing het bouwen van nieuwe sporthallen is, maar dat niet op korte termijn is

te realiseren; 
 In 2024 het Integraal Accomodatieplan Bewegingsonderwijs en Binnensport klaar is;
 Voor  Kardinge  en  De  Suikerzijde  nieuwe  sporthallen  zijn  voorzien,  maar  dit

afhankelijk is van de snelheid van de woningnieuwbouw;
 Het cruciaal is dat er voldoende ruimte is, zodat alle Groningers die dit willen kunnen

bewegen en er geen wachtlijsten ontstaan;
 Wanneer  we wachten met het  nemen van  maatregelen  in  2024 we te  laat  zijn,

omdat verenigingen nu met krapte kampen en een blaashal hiervoor een tijdelijke
oplossing biedt;

Verzoekt het college:
 In de begroting 2024 geld te reserveren voor een tijdelijke (blaas)hal om te zorgen

voor meer capaciteit voor de Groningse binnensport;

En gaat over tot de orde van de dag. 
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